
   
Protokoll - rådsmöte nr. 2, HT 2022 

Tisdag den 4 oktober 2022, kl. 17:00 - 20:00 
Slutlig mötestid: 17:14 - 20:03 

Möteslokal: Rosa rummet, Studenthuset 
  

 

Kallade - (roll i mötet)  Närvaro 

Andreas Zheng Svensson - (justerare) Närvarande 

Dennis Engström  Närvarande 

Evelina Siska - (ordförande) Närvarande 

Leopold Rengård  Närvarande 

SUS Studentombud, Emelie Baiden Närvarande 

Victor Nåhls - (sekreterare) Närvarande 

Elin Englund   Delvis närvarande 1 

Nima Nikaein  Delvis närvarande 2 

Anna Westberg  Anmäld frånvaro 

Jacob Björnberg  Anmäld frånvaro 

Klara Zethraeus  Anmäld frånvaro 

Linnéa Lingemark  Anmäld frånvaro 

Sophia Aleman  Anmäld frånvaro 

  

 
1 Efter punkt 5.a.ii. 
2 Som ovan. 
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1. Mötets öppnande 

Evelina Siska förklarade mötet öppnat kl. 17:14. 
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2. Mötesformalia  

a. Upprättande av närvarolista 

Röstlängd: 6 av 12 

Mötet konstaterades ej beslutsmässigt. 

 

Punkten behandlades åter efter punkt 5.a.ii: 

Röstlängd: 8 av 12 

Mötet konstaterades beslutsmässigt. 

 

b. Val av mötesordförande 

Evelina Siska föreslog 

- Att välja Evelina Siska till mötets ordförande. 

Mötet beslutade 

- Att välja Evelina Siska till mötets ordförande. 

 

c. Val av sekreterare 

Evelina Siska föreslog 

- Att välja Victor Nåhls till mötets sekreterare. 

Mötet beslutade 

- Att välja Victor Nåhls till mötets sekreterare. 

 

d. Val av justerare 

Evelina Siska föreslog 

- Att välja Andreas Zheng Svensson till mötets justerare. 

Mötet beslutade 
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- Att välja Andreas Zheng Svensson till mötets justerare. 

 

e. Anmälan av eventuella övriga punkter till dagordningen 

Evelina föreslog 

- Att göra följande tillägg 

o Punkt 5.l - Liljamaas arv. 

 

Punkten behandlades åter under punkt 5.a.ii: 

Evelina föreslog 

- Att göra följande tillägg 

o Punkt 5.a.ii - Beslut om arbetsgrupp för förslag till SJF. 

 

f. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Punkten bordlades. 

 

Punkten behandlades åter efter punkt 6: 

Mötets ordförande föreslog 

- Att godkänna protokollen från föregående möten. 

Mötets ordförande föreslog 

- Att godkänna protokollen från föregående möten. 

 

g. Godkännande av dagordning 

Mötets ordförande föreslog 

- Att godkänna dagordningen med följande ändringar: 

o Tillägg angivet under första delen av punkt 2.e. 
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Mötet beslutade 

- Att godkänna dagordningen med ovan föreslagna tillägg. 

 

Punkten behandlades åter under punkt 5.a.ii: 

Mötets ordförande föreslog 

- Att godkänna dagordningen med följande ändringar: 

o Tillägg angivet under andra delen av punkt 2.e. 

Mötet beslutade 

- Att godkänna dagordningen med ovan föreslagna tillägg. 
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3. Information från kåren  

Emelie berättade 

- Att det mellan den 5 oktober och den 25 oktober är möjligt att söka projektpengar. 

- Att SUS har rekryterat ytterligare ett ombud. 

- Att SUS just nu inte behandlar nyinkomna ärenden. 

- Om Student Environment Group. 
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4. Information från ledamöter 

a. Fakultetsnämnden: Nima Nikaein och Sophia Aleman informerar 

Punkten lämnades obehandlad. 

 

b. Utbildningsutskottet: Victor Nåhls, Linnéa Lingemark och Dennis 

Engström informerar 

Mötet informerades om att Utbildningsutskottets nästa möte sker den 20 

oktober. 

 

c. Lärarförslagsnämnden: Klara Zethraeus informerar 

Punkten lämnades obehandlad. 

 

d. Arbetsmarknadsrådet: Andreas Zheng Svensson informerar 

Andreas berättade att de har haft ett möte. Under mötet behandlades 

arbetsmiljöfrågor. 

 

e. Institutionsstyrelsen: Evelina Siska och Anna Westberg informerar 

Evelina berättade 

- Att de har haft ett möte. 

- Att det som behandlades var över lag inget som berör Linjerådet. 

- Att det tycks som om Institutionen får in mycket pengar, samt att det kan 

ha betydelse för vårt förslag om Liljamaas pengar. 

- Om en ny forskningsavdelning tillhörande det Ekonomiska centret. 

 

Mötet diskuterade Liljamaa-gruppen. 
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f. Kassören informerar: Klara Zethraeus informerar 

Så vitt Evelina känner till har Klara ansökt om pengar till fika. 

Punkten lämnades i övrigt obehandlad. 

 

g. JURO: Leopold Rengård informerar 

Leopold berättade att enkäten om psykisk ohälsa nu har blivit en rapport. 

Denna rapport beräknas vara färdig inom kort. 

 

h. Stiftelsen för Juridisk Fakultetslitteratur: Elin Englund informerar 3 

Punkten bordlades. 

 

i. Jämlikhets- och studerandeskyddsombud: Andreas Zheng Svensson 

informerar 

Andreas berättade att mötet redan har behandlat det angår denna punkt. 

 

Mötet konstaterade att den interna arbetsgruppen angående den utökade 

platsen i RALV fortfarande behöver planera in ett möte. 

 

j. Centrala studeranderådet: Elin Englund och Dennis Engström 

informerar 

Punkten bordlades. 

 

 
3 Redaktionell ändring. Punktens titel korrigerades från Stiftelse för Juridisk Facklitteratur till Stiftelsen 
för Juridisk Fakultetslitteratur. 
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Punkten behandlades åter efter punkt 5.a.ii: 

Mötet förde en generell diskussion om poster inom lärarsektionen. 

 

Mötet informerades om 

- Att det har skett många avhopp från Institutionen, som nu är 

underbemannad. 

- Att disciplinära åtgärder därför kan ta längre tid, och att det är något som 

Linjerådet kommer behöva förbereda sig på. 

- Att det just nu pågår en diskussion kring vilka förändringar som kan göras 

i Allhuset. Har Linjerådet några förslag? 

- Att det finns en undran om vad Linjerådet tycker om Athena. 

 

Mötet diskuterade vad det tycker om Athena. 

 

Evelina föreslog 

- Att Evelina tar tag i frågan om Athena. 

- Att Evelina skapar ett formulär i Linjerådets chatt ägnad åt att skriva ner 

idéer kring vilka förändringar som kan göras i Allhuset. 

Mötet beslutade 

- Att Evelina tar tag i frågan om Athena. 

- Att Evelina skapar ett formulär i Linjerådets chatt ägnad åt att skriva ner 

idéer kring vilka förändringar som kan göras i Allhuset. 

 

k. Ev. övriga arbetsgrupper och nätverk 
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i. Arbetsgruppen för Juridiska institutionens miljörepresentanter: 

Jacob Björnberg informerar 

Punkten bordlades. 

 

ii. Budgetberedningen: Klara Zethraeus informerar 

Punkten bordlades. 

 

iii. Arbetsgruppen för överseende av hjälpmedel vid tentamen: Elin 

Englund och Victor Nåhls informerar 

Victor berättade om vad arbetsgruppen gjort under sitt senare 

möte, och presenterade det förslag som arbetats fram. 

 

Evelina berättade om fördelarna med verktyget Legimus. 

 

Mötet informerades om att kursföreståndare tillåter egna regler för 

specialkurser och har möjlighet att skapa egna regler. 

 

 

Mötet hade paus mellan 17:49 och 17:59. 

 

 

iv. Arbetsgruppen för arvet från Liljamas: Victor Nåhls, Anna 

Westberg, Elin Englund, Evelina Siska och Nima Nikaein 

informerar 
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Evelina redogjorde för vad arbetsgruppen kom fram till under sitt 

möte. Arbetsgruppen kom bland annat fram till att studenter bör få 

hjälp med sitt skrivande, samt att en fond skapas för studenter som har 

slut på bidragsveckor hos CSN. 

 

Mötet föreslog 

- Att icke obligatoriska föreläsningar om skrivande införs. Just nu 

står mångfaldsprojektet för sådana, men mötet var eniga i att bör 

göra detsamma. 

 

Evelina redogjorde för sitt förslag till olika föreläsningar vars teman 

kopplas till vardera terminer och steg i utbildningen. 

 

Mötet konstaterade att ordentliga förslag bör arbetas fram och skickas 

till Institutionen. 

 

Mötet var enigt i 

- Att Evelina presenterar ett förslag under nästkommande möte.  



 12 

5. Besluts- och diskussionspunkter 

a. Fråga till SUS: 

i. Kan vi på något sätt ansöka om högre arvode för våra möten nu när 

vi har förlängt dom med en timme sedan en lång tid tillbaka? 

Emelie berättade 

- Att SUS i dagsläget inte kan bidra. 

- Att en möjlig väg framåt är att skriva en motion till FUM 4, i samband 

med att budgeten fastslås. 

- Linjerådet har yrkanderätt på FUM. 

 

Mötet konstaterade 

- Att ett potentiellt förslag antingen är att arvodet höjs per möte, eller 

anpassas efter mötets längd. 

- Att det i sådana fall är något som Elin får gå vidare med. 

 

ii. Ligger det utanför vårt ”mandat” att tillsätta en arbetsgrupp som 

hanterar stipendieansökningar för studenter åt SJF? – SJF betalar i 

sådana fall arvode – Diskussion kring om vi då ska ha en speciell 

ansökan till just den gruppen och om den ska vara en undergrupp till 

styrelsen eller tillhöra styrelsen? 

Emelie berättade 

- Att Linjerådet måste slå vakt om sin tid och sina resurser. 

- Att uppdraget ligger utanför studentrådets roll, och utanför reglerna för 

studentinflytande. 

 
4 SUS kårfullmäktige. 
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- Att det är värt att tänka på att det då enbart sker i rollen som engagerad 

student. 

- Att SUS inte kan bestämma att det ligger utanför Linjerådets mandat. 

- Att det är något som Linjerådet får, men inte måste, göra. 

- Att inte låta det arbetet gå ut över resterande arbete. 

 

Evelina ansåg att arbetet med detta behöver få ta sin tid, och att en 

ordentlig diskussion bör föras. Kanske inte nu. Kanske inte ens detta år. 

 

Mötet föreslog att Liljamaas pengar potentiellt skulle kunna användas till 

att anställa en eller flera som tar hand om stipendieansökningarna. 

 

 

Mötet behandlade punkt 2.e. 

Mötet behandlade punkt 2.g. 

Mötet behandlade punkt 5.f. 

Elin och Nima infann sig på mötet. 

Mötet behandlade punkt 2.a. 

Mötet behandlade punkt 5.k. 5 

 

Mötet hade paus mellan 19:00 och 19:06. 

 

Mötet behandlade punkt 4.j. 

 

 
5 Med undantag för 5.k.i. 
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iii. Beslut om arbetsgrupp för förslag till SJF 6 

Evelina föreslog 

- Att en arbetsgrupp skapas. Denna sammanfattar och presenterar 

förslag kring ovanstående under ett kommande möte. 

Mötet beslutade 

- Att en arbetsgrupp skapas. Denna sammanfattar och presenterar 

förslag kring ovanstående under ett kommande möte. 

 

b. Studentärende kursen Successionsrätt i teori och praktik. – Elin Englund 

informerar. 

- Elin informerade mötet om ärendet. 

- Mötet diskuterade ärendet. 

- Mötet var överens om att ta det vidare. 

 

Evelina föreslog 

- Att Elin tar ärendet vidare på det sätt som hon anser mest lämpligt. 

Mötet beslutade 

- Att Elin tar ärendet vidare på det sätt som hon anser mest lämpligt. 

 

c. Anser vi att vi är med i diskussioner kring kursrapporterna och analyser 

av dessa med institutionen? – Elin Englund informerar. 

Elin läste upp ett mejl som inkommit. 

 

 
6 Tillagd punkt. 
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Evelina läste upp sitt svar på mejlet, samt redogjorde för 

högskoleförordningen och kravet på att sammanställa en kursrapport. 

 

d. Studentärende kursen Etik för jurister – Elin Englund informerar. 

- Elin informerade mötet om ärendet. 

- Mötet diskuterade ärendet. 

 

e. Pågående DO-utredning kursen etik för jurister – Elin Englund 

informerar. 

Elin berättade 

- Om en DO-anmälan. 

- Att anmälan berör resursstudenter som ej erhållit berättigat stöd. 

- Att SU just nu granskas till följd av detta. 

 

Mötet behandlade punkten. 

 

Evelina föreslog 

- Att Evelina tar ärendet vidare. 

Mötet beslutade 

- Att Evelina tar ärendet vidare. 

 

f. Studielokaler – Evelina Siska informerar. 

Evelina berättade 

- Att det just nu är brist på lokaler för undervisning. 

- Att kvällsseminarier är en potentiell men ej hållbar lösning på problemet. 
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- Att utrustningen i lokalerna ej är i brukbart skick. Inte sällan är den 

antingen trasig eller saknas. 

- Att en tillfällig lösning just nu är att boka lokaler i Albano. 

 

Andreas berättade att han framför problemet under nästa möte med RALV. 

 

Emelie berättade att hon gärna förmedlar det som sagts till redaktionen för 

Studietid. 

 

Evelina kommer förbereda Elin på att Linjerådet vill arbeta vidare med frågan. 

De båda kommer gå igenom vad som behöver göras. 

 

Leopold föreslog att advokatsamfundet potentiellt kan vara intresserat. 

 

Mötet konstaterade att iUSBäraren potentiellt kan vara intresserad. 

 

Leopold berättade att han kommer höra med Akavia och fråga huruvida 

intresse finns. 

 

g. Lokal för våra nästkommande möten – Elin Englund informerar 

Punkten lämnades obehandlad. 

 

h. Extrainsatt möte för konstituerande möte i december preliminärt 15/12 – 

Elin Englund informerar 

Mötet har under mötets gång informerats om punkten. 
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i. Ny ansökningsperiod för medel från sus 5/10-25/10 – diskussion om vad vi 

vill ansöka för? 

Punktens fråga kommer att ställas och besvaras i Linjerådets chatt. 

 

j. Lärare X uttrycker sig olämpligt kring namngiven student i mejl till 

Linjerådet – diskussion hur vi bör hantera detta? 

Punkten behandlades under punkt 5.b. 

 

k. Valet om nästkommande års styrelse – diskussion kring datum och hur vi 

når ut till flest studenter? 

Andreas högläste ur stadgan de datum som gäller för mellan när ett val 

behöver hållas. 

 

Mötet diskuterade vilka datum som skall gälla för de olika momenten i valet. 

 

Mötet konstaterade att det är en bra idé att rådfråga några av Linjerådets 

tidigare ledamöter angående hur tidigare val har gått till. 

 

Mötet föreslog 

- Att valet potentiellt skulle kunna ske både digitalt och fysiskt. 

- Att Linjerådet närvarar under en torsdagspub hos Juridiska föreningen. 

- Att montern i C-huset, samt datorer från Institutionen bokas. 
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Andreas noterade att man ledamöter i Linjerådet enligt stadgan inte behöver 

avgå efter ett år, utan kan sitta kvar i högst tre år. 

 

Evelina föreslog 

- Att ansökan öppnas den 7 november kl. 09:00. 

- Att ansökan stängs den 20 november 23:59. 

- Att röstning påbörjas mellan den 22 november. 

- Att röstning avslutas den 25 november. 

- Att Elin och Evelina beslutar om formen för röstningen. Detta inkluderar 

exakt klockslag för start och slut av röstning, samt sammanställning av 

röstresultatet. 

Mötet beslutade 

- Att ansökan öppnas den 7 november kl. 09:00. 

- Att ansökan stängs den 20 november 23:59. 

- Att röstning påbörjas mellan den 22 november. 

- Att röstning avslutas den 25 november. 

- Att Elin och Evelina beslutar om formen för röstningen. Detta inkluderar 

exakt klockslag för start och slut av röstning, samt sammanställning av 

röstresultatet. 

 

i. Behöver vi vara fler ledamöter eller räcker det antal vi är idag i 

styrelsen? 

Punkten lämnades obehandlad. 
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l. Liljamaas arv 7 

Punkten behandlades under punkt 4.k.iv. 

 

 

 

 

 

  

 
7 Tillagd punkt. 
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6. Övriga ärenden 

a. Ordförande behöver veta innan nästa möte vilka som planerar att stanna 

kvar i Linjerådet nästkommande år för att planera inför det kommande 

valet kring nästkommande års styrelse. 

Elin berättade att hon behöver få veta vilka som planerar att sitta kvar i 

Linjerådet även under nästkommande år. Detta behöver förmedlas innan vi 

kan utlysa val, helst innan oktober är slut. 

 

 

Mötet behandlade punkt 2.f. 
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7. Datum för nästa möte 

Evelina informerade om att nästa möte sker på tisdag den 1 november, kl. 17:00 - 

20:00. 
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8. Mötets avslutande 8 

Mötets ordförande förklarade mötet avslutat kl. 20:03. 

 

 

 

 

 

Victor Nåhls    Andreas Zheng Svensson 
SEKRETERARE   JUSTERARE 
  

 
8 Redaktionell ändring. Formulering. 
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Beslutspunkter - sammanfattning 

Punkt 4.j 

- Evelina tar tag i frågan om Athena. 

- Evelina skapar ett formulär i Linjerådets chatt ägnad åt att skriva ner idéer kring vilka 

förändringar som kan göras i Allhuset. 

 

Punkt 5.a.iii 

- En arbetsgrupp skapas. Denna sammanfattar och presenterar förslag kring 

ovanstående under ett kommande möte. 

 

Punkt 5.b 

- Elin tar ärendet vidare på det sätt som hon anser mest lämpligt. 

 

Punkt 5.e 

- Evelina tar ärendet vidare. 

 

Punkt 5.k 

- Ansökan öppnas den 7 november kl. 09:00. 

- Ansökan stängs den 20 november 23:59. 

- Röstning påbörjas mellan den 22 november. 

- Röstning avslutas den 25 november. 

- Elin och Evelina beslutar om formen för röstningen. Detta inkluderar exakt klockslag 

för start och slut av röstning, samt sammanställning av röstresultatet. 


